



南強國際影視傳播有限公司

TEL : 02-82216511 FAX : 02-82216495

http://wellgotaiwan.com.tw

發行日期:20120906

恐龍火車 新鄰居蘭伯龍 DVD

DINOSAUR TRAIN New Neighbors



【產品規格】

規	格：DVD 單片
片	長：57 分鐘
級	數：普遍級
產	編：WD-336
發	音：中文、英文
音	效：STEREO
字	幕：中文(繁、簡)/英文

【內容介紹】

PBS KIDS 卡通頻道最受歡迎的兒童音樂冒險節目

恐龍與火車組合，激發孩子們的好奇心 可選中文配音

美國兒童節目製作公司推出的「恐龍火車」，主要針對學齡前三到六歲兒童設計的知識性冒險節目。小暴龍巴迪和領養他的翼手龍爸爸、媽媽、兄弟姐妹泰妮、珊妮以及小唐坐著火車，讓列車長帶他們探索叢林、沼澤、火山和海洋，並且參觀了三疊紀，侏羅紀和白堊紀，讓小朋友們在玩樂間更進一步了解生命科學，自然史和古生物學。

新鄰居蘭伯龍 New Neighbors

翼手龍家族有了新鄰居就是蘭伯龍家族，但是他們把翼手龍先生最愛坐著的橡樹葉全吃光了，讓翼手龍先生感到生氣，可是蘭伯龍賴瑞並不是故意的，大家都希望他們可以和平相處。Mr. Pteranodon is annoyed when some hadrosaurs move in next door! The new neighbors are a family of Lambeosaurus, who have crests that hoot – and too loudly, as far as Dad is concerned. After a rocky start, the Pteranodon and Lambeosaurus families agree on terms they can both live with and become fast friends.



小唐的收集品 Don's Collection

小唐向蘭伯龍莉莉介紹他的收集品，有巨大異特龍的牙齒、骨頭的化石、一支羽毛和一種花，小唐一一的向莉莉解釋每種東西，他們還到海灘尋找新的貝殼收集品。

Don and new neighbor, Lily Lambeosaurus, stay at Pteranodon Terrace while the other kids take a day trip to the Big Pond. Don shows off his knowledge of the area to an admiring Lily as they search for more items for his collection.

鐮刀龍家族 Long Claws

有著最長爪子的鐮刀龍，他們的爪子長的跟鐮刀一樣可怕，可是他們卻是溫和的草食動物，爪子的作用是保護他們避免被肉食動物攻擊，鐮刀龍特有的防身術。

Buddy, Tiny, Don and Mrs. Pteranodon head to the thicket to ask a Therizinosaurus family about their colossal claws. They demonstrate how they use their claws for self-defense, while the daughter, Teri, shows the kids her favorite practice spot.

坦克外宿 Tank's Sleep Over

三角龍坦克今天到翼手龍家過夜囉！坦克為了晚上要住在翼手龍家感到非常興奮，一路上喋喋不休的說不停，可是當大家都要睡了坦克依然睡不著，原來是因為坦克第一次離開家裡在外面過夜而不適應。

When Tank spends the night at Pteranodon Terrace, the last thing he wants to do is sleep. But as the night wears on, the other kids nod off, leaving only Buddy to try to stay awake with Tank.

※歡迎上南強 YouTube 頻道觀看預告或是上南強 Facebook 粉絲團分享你的觀看心得！※

YouTube 頻道：<http://www.youtube.com/user/WellgoTaiwan>

Facebook 粉絲團：<http://www.facebook.com/wellgotaiwan>